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前言

　　有人说是萧伯纳为写了一封长信而道歉，原因是他没有时间写短信；有人说那是伏尔泰。
他们俩很可能都这么做过。
他们也许还为撰写了一本篇幅长的书而道过歉。
当牛津大学出版社的谢利·考克斯邀我写此“非常简练的介绍”时，我就该想到这个故事。
我写过不少关于欧盟的书，却从未受过“非常简练的介绍”的严格限制；我发现，尽可能简练地阐释
一个复杂的实体，竟是一个难以应对的挑战。
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内容概要

欧盟是如何以及为何由最初的6国发展至现在的27国，从而成为欧洲国家经济和政治利益的代言人的？
欧盟的主要机构是如何运作的？
欧盟在国际事务中有何影响？
欧盟的明天又将如何？
作者用平实的语言剖析了这些复杂的问题，带领读者走进欧盟的昨天、今天与明天。
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作者简介

约翰·平德，英国政策研究协会会长，欧洲学院荣誉教授，自1950年开始研究欧共体的发展，成果斐
然，著作包括《英国与共同市场》、《欧洲经济学》、《欧共体与东欧》、《欧盟之架构》、《欧盟
民主之基础》等。
现任联邦信托基金机构主席，曾任国际欧洲运动副主席和欧洲联邦主义
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章节摘录

　　While peace among the member states remained at the heart of theCommunitys purpose, from the second
half of the 195os a largecommon market became the focus for its action. The strength of the USeconomy was a
striking example of the success of such a market; theGermans and the Dutch wanted liberal trade; and the French
acceptedthe common market in industrial goods provided it was accompaniedby the agricultural common market
that would favour their ownexports.The idea of a large common market had a dynamic that enduredthrough the
subsequent decades, because it reflected the growingreality of economic interdependence. As technologies
developed, andwith them economies of scale, more and more firms of all sizes neededaccess to a large, secure
market; and for the health of the economyand the benefit of the consumers, the market had to be big enough
toprovide scope for competition, even among the largest firms. So as theEuropean economies developed, the EECs
original project, centred onabolition of tariffs in a customs union, was succeeded in the 198os bythe single market
programme, then in the 199os by the singlecurrency.
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